
Z LETNE SEJE OBČINSKEGA
ODBORA ZZB NOV

Tovariška skrb
je najvažnejša

Organizacija ZZB je bila v minulem letu
kot tudi vedno poprej izredno aktivna in
praktično prisotna v vsaki pori družbeno-
političnega življenja občine Ljubljana Vič
-Rudnik. To je očitno v vsej široki in
pestri dejavnosti in tudi v uspehih, ki jih je
organizacija dosegla. Delovanje organiza-
cije kot tudi občinskega odbora in komisij
so ugodno ocenili borci na razširjeni seji
občinskega odbora ZZB.

Letos čaka organizacijo ZZB v občini
določena reorganizacija. To je posledica
reorganizacije krajevnih skupnosti, ki se
samoupravno preoblikujejo. V novih kra-
jevnih skupnostih, kjer je vsaj 50 članov
ZZB bodo ustanovili na novo tudi samo-
stojne organizacije. Drugod bodo usta-
novili na novo le aktive. ZZB se bo tako
prilagodila novi samoupravni organizira-
nosti, vendar borci poudarjajo, da ne gre
za vsako ceno ustanavljati novih organiza-
cij, če bi šlo to na škodo aktivnosti. Enako
stališče so zavzeli tudi do kolektivnega vo-
denja. »Uvedimo ga tam, kjer je to mogo-
če s kadrovskega stališča, kjer pa ni mogo-

če, ne, da bi bila prizadeta aktivnost pa
ostanimo pri starem,« prvijo člani ZZB.

Razprave okoli novega statuta ZZB so v
osnovnih organizacijah živahne. Doslej so
prišle tudi že prve pripombe, ki se nanaša-
jo največ na pogoje za sprejem v članstvo
te organizacije.

Organizacija ZZB si bo letos prizadeva-
la, da bo vzpostavila še boljše odnose z
vsemi šolami zaradi prenašanja tradicij
NOB. S tem v zvezi bodo organizirali več
skupnih akcij s šolarji.

Tudi sicer naj bo zgodovina NOB bolj
prisotna povsod. V Trnovem naj zato poi-
menujejo nove ulice po brigadah in parti-
zanskih junakih ne pa s sedanjimi »štra-
doni.«

Več prostora za muzej NOB
V ljubljanskem gradu bodo uredili v

okviru muzeja tudi oddelek za zgodovino
NOB. Temu oddelku bo namenjena soba.
Po mišljenju občinskega odbora ZZB je to
premalo. Naša revolucija ima namreč po-

kazati kaj več kot le v eno sobo omejen
oddelek!

Viški borci so dali pobudo tudi za posta-
vitev spominske plošče osvoboditeljem
Ljubljane na Orlah, medtem ko naj bi bil
centralni spomenik nekje v ljubljanskem
središču.

Lani so bila na viškem področju postav-
Ijena tri spominska obeležja: na Mokercu,
kjer je delovala relejna postaja TV pod
Molnikom, na Lavrici v spomin trem pad-
Iim in v Zelimjah v spomin padlemu borcu
NOB Drobniču. Načrtovali so tudi spo-
minsko obeležje pri gradu Lisičje na Škof-
ljici v spomin na žrtve, ki so jih pobili
zloglasni zločinci združeni v Črni roki. To
spominsko obeležje pa bodo postavili šele
letos, ker niso našli lani primerne lokacije.

O dogajanju med NOB pa so v lanskem
letu zbrali na področju Viča obširno zgo-
dovinsko gradivo ki je izšlo v knjigi kot
»Gradivo za zgodovino NOB občine Ljub-
ljana Vič—Rudnik.

Organizacija ZZB je lani skupaj z ob-
činsko skupščino prispevala stalno prizna-
valnino 183 borcem, torej več kot leto
poprej. Več so izplačali tudi enkratnih po-
moči in sicer 487. Poprečne priznavalnine
so bile lani 1920 dinarjev torej 330 din
višje kot leto poprej. Enkratna pomoč je
znašala v poprečju 2643 din torej 500 din
več kot leto dni prej. Tistim članom ZZB,
ki se nahajajo v domovih za ostarele obča-
ne (teh je 64) so nudili v okviru organiza-
cije ZZB razne oblike pomoči. V domu na
Bokalcah pa so pripravili ob Dnevu repu-
blike posebno praznovanje skupaj z orga-
nizacijo vojaških invalidov in osnovno šolo
»Vlado Miklavc« z Vrhovcev.

Tovariška skrb za vse
Posebno pomembna pa je skrb, ki so jo poka-

zali v okviru organizacije v tem, da so skrbeli za
starejše in zdravstveno šibkejše člane organiza-
cije tako, da so jih obiskovali. Ta tovariška
pomoč, ki ima za osnovni cilj zagotoviti stik z
Ijudmi in življenjem, z vso njegovo aktualnostjo
in trenutnim dogajanjem, je ena najpomemb-
nejših stvari. Na tem področju so zelo veliko
naredili v združenjih Krim, Milan Česnik in
Podpeč-Preserje, saj so tam obiskali vsakega
člana in se pogovorili z njim.

V različnih zdraviliščih je bilo lani 240 bor-
cev, medtem ko je letovalo v Banjolah, Strunja-
nu in Mojstrani 199 borcev na račun organizaci-
je. Borcev, ki so letovali v domovih ZZB, pa je
bilo seveda precej več. Obenem pa ostaja vpra-
šanje, kako zasesti proste zmogljivosti doma v
Banjolah v času od septembra do januarja. Zelo
obširna je bila dejavnost v zvezi z reševanjem
problematike vojaških invalidov, ki jim je orga-
mzacija ZZB nudila posebno pozornost. Stano-
vanjska problematika članov ZZB ni bila pere-
ča, kljub temu da niso dobili vseh obljubljenih
stanovanj mestne stanovanjske SIS. Stanovanj-
ske probleme borcev so namreč dokaj uspešno
rešili v okviru občinske SIS za stanovanja, pode-
lili pa so tudi 14 posojil. Na posojilo pa čaka še
okrog 45 prosilcev.

»Naša organizacija mora še naprej ostati v
središču dogajanj in se še naprej aktivno vklju-
čevati v družbenopolitično dejavnost na vseh
področjih. Ob lanski akciji NNNP smo tfokazali,
kako izredno učinkovita je naša organizacija,«
pravi predsednik občinskega odbora ZZB Stane
Vrhovec.
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